
 

Generalforsamling onsdag d. 9. juni 2021   
kl. 19.00 
 
 
Dagsorden:  
 
1. Velkommen. Valg af dirigent og referent:  
2. Beretning fra bestyrelsen v/ Formand Dan Topp  
3. Fremlæggelse af regnskab v/ kasserer Dorthe Guldbæk  
4. Bestyrelsens forslag til afdelingens virke for det kommende år v/ Dan Topp  
5. Fremlæggelse af budget og kontingent vedtagelse v/ Kasserer Dorthe Hyllegaard Gulbæk 
6. Indkomne forslag  

a. Bestyrelsen foreslår, vedtægtsændring af §2 Formål og aktivitet: Se 
vedhæftede  ny Vision og Værdier.  
b. Bestyrelsen foreslår, vedtægtsændring af §5 stk. 1: Afdelingsbestyrelsen forestår 

den daglige drift og ledes af en bestyrelse som mindst består af formand, kasserer og 
sekretær. Bestyrelsen ønsker §5 stk. 1 ændret til: Afdelingsbestyrelsen forestår den daglige 
drift og ledes af en bestyrelse som mindst består af formand, sekretær og mindst ét 
bestyrelsesmedlem. Kassereren kan indgå i bestyrelsen, men dette er ej et krav.  
7. Valg  

a. Formand, genopstiller  
b. Bestyrelsesmedlemmer på valg  

1. Susanne Jakobsen, genopstiller  
2. Elijan Dzankovic, genopstiller  
c. Suppleanter.  
d. Repræsentanter til Gødvad GIF Hovedforening repræsentantskabsmøde  
e. 2 revisorer  
f. Revisor suppleant  

8. Eventuelt  
 

Referat:  
 
ad. 1  
Thomas Lassen (dirigent), referent (Susanne Jakobsen) 
ad. 2 
Beretning fra formand Dan Topp: 
Udsat generalforsamling pga covid-19. Vi har været ramt af medlemsnedgang. Vi har en 
tilbagegang på 18 % set i forhold til sidste år.  
Vi har brugt tiden på at gentænke klubben. Det har taget meget af bestyrelsens tid. Et 
arbejde på Gødvad 2.0. Vi har ansat Sara og Marc. Det har skabt lidt røre og spørgsmål. Nye 
tiltag tager tid at implementere. Mange positive tilkendegivelser.  



 

Vi er kommet i gang med håndbolden igen. Vi arbejder på håndboldskole, som vi plejer, og 
som noget nyt en træningslejr for vores unge spillere.  
Vi er glade for den nye hal, som kræver lidt tilvænning.  
Vi har klaret os igennem covid-19 pga en sund økonomi.  
Cafeen er snart oppe at køre.  
 
ad. 3 Fremlæggelse af regnskab v. Dorte Gullbæk 
Et overskud på knap 90.000 kr.  
a. spørgsmål til udgifter til trænermøde - forplejning, foredrag 
b. Udgifter til sportslig ansvarlig - kommer senere i forhold til budget.  
c. Har du bilag med? De ligger elektronisk i klubmodulet. 
 
ad. 4 Afdelingens virke v. Dan Topp 
Multihuset og den nye hal skal tages i brug. Vi vil fortsat have fokus på Gødvad 2.0. Fokus 
på medlemstilgang. Tiltrække de små og fastholde, samt overgang fra ungdom til senior.  
 
ad. 5/ Budget v. Dorte Gullbæk 
Håndboldskole vil blive væsentligt reduceret. Ikke så mange tilmeldinger pt.  
Bambusa strømpesalg 
Spørgsmål til den sportslige ansvarlig, er det finansieret af klubben eller gennem tilskud? 
Det er en ansættelse af klubben.  
Spørgsmål til ansættelsen af administrativ arbejder (Sarah) er det gennem fonde/tilskud?  
Spørgsmål til ansættelse: Har stillingen været opslået? Nej, det har været en del af et 
udviklingsarbejde.  
Opfordring til at tage bilag med.  
Opfordring til tydeliggørelse omkring kommunikation i forhold til ansættelse af de nye 
kræfter. 
En ide i forhold til budget, at man også medtager 2022. Opfordring til bestyrelsen at lave 
dette budget.  
 
Kontingent vedtagelse -    
En stigning på 50 kr pr. halvår er stillet i forslag. Nedstemt - vi fastholder kontingentet.  
 
ad. 6 
Vedtægtsændringen ang kassereren er godkendt.  
Visioner og værdier oplæg v. Sarah er godkendt.  
Skal godkendes på en ekstraordinær forsamling.  
 
ad. 7 
Dan Topp valgt som formand 
Genvalg til Susanne Jakobsen og Elijan Dzankovic 
Suppleant: Line Bech Thorsen 
Revisor suppleant: Dorthe Gullbæk 



 

Kasserer: Trine Iversen 
 
Evt:  
Ny mailansvarlig er Sarah 
Bliver vi samlet i Gødvad næste sæson? 
Bliver der lavet trænerkontrakt for seniorer? 
Trænertøj - kan man selv købe trænertøj med rabat? 
Marcs tid? Er der en fordeling af tiden? Han skal nå rundt på alle holdene.  
Hvordan fastholder vi U19 pigerne og får dem integreret med seniorerne.  
 


